
Beste raadsleden 
 
Informatie-uitwisseling inzake Aldi Reek 
 
Het college informeert u via onderstaand bericht met bijlage over informatie-uitwisseling inzake Aldi 
Reek. 
“Voor het zomerreces heeft de gemeenteraad wethouder Vereijken opgeroepen om helder en 
transparant te communiceren naar de belanghebbenden/belangstellenden die hebben gereageerd 
op het voornemen van het college om een initiatief voor de vestiging van een tijdelijke supermarkt 
nabij Reek Zuid positief tegemoet te treden. 
De portefeuillehouder heeft op donderdag 11 juli 2019 tijdens een bijeenkomst in het wapen van 
Reek een toelichting gegeven op het proces en toegelicht welke vervolgstappen er nog genomen 
moeten worden. 
De bijeenkomst was druk bezocht. Ook enkele ondernemers uit Landerd  en de voorzitter van het 
MKB Schaijk/Reek hebben tijdens de bijeenkomst hun kijk op de zaak gegeven. 
De portefeuillehouder heeft antwoord gegeven op vragen uit de zaal en ook onderling (inwoners en 
ondernemers) heeft er uitwisseling van standpunten plaats gevonden. 
Aangezien niet alle stakeholders bij de bijeenkomst aanwezig waren is besloten om alle personen en 
instanties die schriftelijk of via de mail gereageerd hebben naar het college te informeren over 
hetgeen op 11 juli in Reek “met de zaal” gedeeld is. De informatie is weergegeven in een uitgebreide 
brief. Deze brief treft u bijgaand aan zodat ook u op de hoogte bent van de informatie die is gedeeld. 
Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn. “ 

 

 
Met vriendelijke groet, 

Elsa Weijenberg | Griffier 

 


